

23/3/2024



監管局與業界主要代表舉行聯絡會議，討論多個議題。商務及經濟發展局和通訊事務管理局辦公室代表亦有出席會議，向業界介紹「人對人促銷電話的自行規管計劃」。

The EAA holds a liaison meeting with the representatives of major trade associations and various issues are discussed. Representatives of the Commerce and Economic Development Bureau and the Office of the Communications Authority also attend the meeting and introduce the self-regulatory scheme for person-to-person marketing calls to trade.

26/3/2024

監管局主席蕭澤宇先生，BBS, JP（右）接受網上媒體《橙新聞》訪問，談及監管局近期的工作。

The EAA Chairman Mr Simon SIU, BBS, JP (right) is interviewed by an online media *Orange News* and talks about the recent work of the EAA.



24/5/2024

監管局主席蕭澤宇先生，BBS, JP及行政總裁韓婉萍女士出席明報創刊65周年酒會。

The EAA Chairman Mr Simon SIU, BBS, JP and Chief Executive Officer Ms Ruby HON attend the cocktail reception in celebration of the 65th anniversary of Ming Pao.



19/6/2024

監管局主席蕭澤宇先生，BBS, JP及行政總裁韓婉萍女士出席香港地產代理商總會舉辦的慶祝晚會。

The EAA Chairman Mr Simon SIU, BBS, JP and Chief Executive Officer Ms Ruby HON attend a Celebration Dinner organised by the Hong Kong Real Estate Agencies General Association.





11/2016

來自迪拜的地產代理業界代表團到訪監管局。

A delegation from the Dubai estate agency sector visits the EAA.

6/2019

監管局舉辦「家在香港—地產代理清潔海岸日」活動，不少業界代表參加。

EAA organises "My Home Hong Kong – Estate Agents Coastal Cleanup Day" with the trade's participation.



9/2019

監管局舉辦「改建有風險 租買要留神」公開講座。

The EAA holds a public seminar titled "Be alert when renting or purchasing properties with alteration works".

